

## PLENO ORDINARIO DE 12 DE SEPTIEMBRE DE 2019.

### 1.- El primer punto dación de cuentas de las resoluciones de la Alcaldía.

Nuestro portavoz se interesa por varias resoluciones destacando la resolución 33-145-y 262 que hacen referencia al consumo de luz del cine. José Codoñer, pregunta ¿cómo estando cerrado el cine los recibos de luz ascienden a 393,54, 432,74 y 402,78 euros? ¿Estamos los vecinos de El Perelló pagando la luz a la empresa constructora?

El Sr. J. Botella nos contesta que lo desconoce y que lo va a consultar con los técnicos.

Respecto a la resolución nº 45 se le pregunta por parte de L'alternativa que ¿por qué sabiendo que el día 17 de agosto de 2019 hay mercado mariner se concede al club náutico permiso para un concurso de paellas en el mismo día y en el mismo lugar? Manifestamos que es incoherente e ilógico que el Alcalde conceda permiso sabiendo que hay mercado mariner en la misma fecha y lugar.

El Presidente J. Botella solo nos reconoce que es ilógico pero no da más explicaciones a la pregunta efectuada.

### 2.- Aprobación, si procede, denominación del Centro Cultural como “Centro Cultural José Antonio Gómez Marco”

Nuestro portavoz toma la palabra y da las gracias a las personas que han presentado esta solicitud con el respaldo de 1.266 firmas y al equipo de gobierno por haber recogido esta iniciativa vecinal. Seguidamente expresa unas palabras de reconocimiento hacia José Antonio Gómez por su labor profesional y humana. También comenta que para él es un orgullo el participar con su voto y el de L'alternativa en este reconocimiento pues es ya sabido la relación de amistad que nuestro portavoz tenía con Toni, como él lo llama y lo llamará siempre. Nuestro grupo ha ido más allá y solicita que se le nombre Hijo Predilecto de El Perelló y que la calle Andreu de Sales pase a llamarse calle José Antonio Gómez Marco, tal y como se aprobó en el pleno de 27 de julio de 2018 a propuesta del PSOE.

La Presidencia nos contesta que lo tendrá en cuenta. Sin ninguna intervención más por parte de ningún grupo, se aprueba por unanimidad la denominación del centro de cultura.

### 3.- Dación cuenta por la Presidencia de las obras del centro cultural y de finalización contrato laboral ADL (Agencia de Desarrollo Local)

Estas dos cuestiones han sido debatidas con intensidad y nuestro portavoz ha tenido que solicitar en dos ocasiones al Presidente J. Botella que guardara orden pues algunas personas asistentes al plenario no esperaron al turno de palabra estipulado en el punto de “Ruegos y Preguntas” e interrumpieron en varias ocasiones el plenario. Desde L'alternativa vamos a exigir de la Presidencia que los plenos transcurran dentro de las normas establecidas.

En el despido de la ADL el Presidente comenta que hay dos informes jurídicos que detallan que la situación laboral o contractual del ADL es ilegal, y que según él, la funcionaria ha actuado de mala fe solicitando su propia subvención para así poder entrar en la administración por la puerta de atrás. Entendemos que estos informes no son vinculantes por lo que nuestro portavoz pregunta que si antes de despedirla se ha hablado con ella, contestando que no, que esta es una situación de ilegalidad y por tanto procede el despido.

También se le pregunta que quien va a realizar el trabajo del ADL, pues este es un trabajo específico que no pueden realizarlo los funcionarios de la ELM. La respuesta es que nadie, que hasta Abril, fecha en la que se puede solicitar un nuevo ADL, estaremos sin él.

# L'alternativa



J. Codoñer manifiesta que esto va a causar un perjuicio a los vecinos y vecinas que se van a quedar sin esta atención hasta abril y que se podían haber tomado otras medidas para que esto no sucediera como “**el contrato de personal por programas**” como se está haciendo en otros ayuntamientos.

Por último J. Codoñer pregunta, si por registro se ha solicitado un nuevo ADL y una nueva subvención.

El Presidente no termina de responder con claridad y nuestro portavoz le dice que sí y que esta solicitud ha sido rechazada por estar fuera de plazo y porque la beca para este puesto es nominal y ya está concedida. **En resumen: nos quedamos sin ADL hasta el mes de Abril, perdemos parte de la subvención e igual nos encontramos con una demanda judicial.**

En el tema de las obras del Centro de Cultura el Presidente explica la situación de las obras y los costes iniciales y finales, que a fecha de hoy rondarán por 1.300.000 euros. J. Botella detalla partidas que hasta la fecha no estaban contempladas y por tanto tampoco presupuestadas eludiendo toda responsabilidad y siendo bastante crítico con la mala gestión anterior tanto en el diseño del proyecto, ejecución y seguimiento de los técnicos.

También comenta que está previsto que el cine se inaugure en diciembre para las fiestas.

Nuestro portavoz toma la palabra y se muestra crítico con lo dicho por el Presidente dándole a entender que él es igual de responsable que el resto de los miembros de la anterior corporación pues él formaba parte del equipo de gobierno, por lo que es corresponsable y además sabedor de lo que estaba ocurriendo, prueba de ello, fue la nota de prensa emitida por el Sr. Presidente en enero de 2019 siendo vocal.

Se le reprocha que si, según su criterio, la gestión era deficiente, no tomara cartas en el asunto y no hubiese trabajado para revertir la situación aportando su experiencia como gestor público que le otorgan o avalan los 8 años como vocal de la ELM.

La callada por respuesta y ampararse en el desconocimiento del desarrollo y ejecución del proyecto no le exime de su responsabilidad, ya que su disconformidad con la forma de gestionar no le llevó ni a trabajar para solucionar el problema ni a dimitir de su cargo, como en su momento se le propuso.

El vocal José Ferrer de CS comenta que hasta que no fue el equipo de gobierno a visitar las obras del Centro de Cultura no había ido nadie y así se lo hicieron saber los trabajadores cuando visitaron las obras. El Sr. Codoñer manifiesta que su grupo ya hace casi dos meses que ha hablado con el arquitecto de la ELM solicitando visitar las obras pero el Presidente J. Botella le ha ordenado al técnico que de “visitas ninguna” y por ese motivo no hemos podido visitarlas.

Para terminar el portavoz de L'alternativa le dice al Alcalde que el técnico del ELM se ha ofrecido a enseñarnos las obras fuera de su horario de trabajo. Esperamos que de esta manera el Alcalde no tenga ningún problema y podamos visitarlas.

# L'alternativa



## 4.- Ruegos y preguntas

El grupo L'alternativa fue el único que realizó preguntas.

**Ruego:** La limpieza de imbornales con carácter de urgencia por el tiempo y porque así lo refleja el contrato con la empresa. Dicho contrato dice que se tiene que realizar en la primera semana de Septiembre y la 4ª de Marzo. **Respuesta:** El vocal de servicios nos dice que ya han empezado y que ha empezado por la zona de Socarrat.

**Ruego:** la mejora de los desagües de limpieza de maquinaria en Roger de Llauria. **Respuesta:** ya lo tenemos en cuenta.

**Pregunta:** ¿Por qué no tienen acceso todos los agricultores de la cooperativa a la información de la estación meteorológica que está instalada en la cooperativa como antes sí sucedía?

**Respuesta:** Nosotros le dijimos al Presidente de la cooperativa que a quien quería que le diésemos acceso y hemos dado acceso al técnico y a las personas que nos ha dicho. Por tanto eso es cosa del Presidente de la cooperativa.

**Pregunta:** ¿Por qué la página web y el portal de transparencia todavía no está funcionando correctamente? **Respuesta:** Estamos trabajando en ello.

**Pregunta:** ¿Por qué el autobús de Bankia ya no llega al Perelló? **Respuesta del Presidente:** porque no quieren pagar la tasa de ocupación de la vía pública. Nuestro portavoz comenta que este es un servicio que utilizan muchas personas mayores que no tienen medios para desplazarse a Sueca y manifiesta que si se podía llegar a un acuerdo con Bankia para que este

servicio no desapareciera. **Respuesta por el vocal de servicios:** que paguen o que abran una sucursal aquí como tienen los demás bancos.

**Pregunta:** ¿La mayoría de las asociaciones no han firmado todavía el convenio de subvención que ya está presupuestado y que termina el plazo de justificación el 30 de diciembre de 2019?

¿Qué es lo que sucede? **Respuesta por la vocal de planificación participativa:** Este tema lo llevaba la ADL y ahora estamos esperando a una funcionaria que está de vacaciones para que lo tramite y se puedan cobrar las subvenciones.

**Pregunta:** Según nos consta el 16 de septiembre se deben de reanudar los trabajos del cambio de bombillas a Led. **Respuesta:** Vamos a paralizar dichos trabajos porque la apertura del cine para diciembre es más importante para nosotros, por ello vamos a centrar todo nuestro trabajo en ello, lo de las leds ya lo haremos. Nota los 100.000 euros destinados para el cambio de bombillas led también se han ido a las obras del centro de cultura.

**Pregunta de una vecina:** ¿Se va a construir la pista de skate en el parque del Pouet?

**Respuesta por El Presidente:** No, porque es más importante centrarnos en las obras del cine que corre más prisa y este proyecto que está subvencionado con 100.000 no sabemos si llegaremos a cumplir con los plazos. Además existe una recogida de firmas para que no se lleve a cabo.

**Nota:** En el tema de la pista de skate recordar que se pierde la subvención de 100.000 euros y además informar que las firmas no se recogieron para que no se llevase a término el proyecto, sino para que no se quitasen las palmeras que están en el espacio donde se realiza la obra. Según nos informan, el proyecto no tocaba las palmeras si no que estas se mantenían y quedaban integradas en el centro y alrededor de la pista.

## PLE ORDINARI DE 12 DE SETEMBRE DE 2019.

### **1.- El primer punt dació de comptes de les resolucions de l'Alcaldia.**

El nostre portaveu s'interessa per diverses resolucions destacant la resolució 33-145-i 262 que fan referència al consum de llum del cinema. José Codoñer, pregunta com estant tancat el cinema els rebuts de llum ascendeixen a 393,54, 432,74 i 402,78 euros? Estem els veïns del Perelló pagant la llum a l'empresa constructora?

El Sr. J. Botella ens contesta que ho desconeix i que ho consultarà amb els tècnics.

Respecte a la resolució núm. 45 se li pregunta per part de L'alternativa que per què sabent que el dia 17 d'agost de 2019 hi ha mercat mariner es concedeix al club nàutic permís per a un concurs de paelles en el mateix dia i en el mateix lloc? Manifestem que és incoherent i il·lògic que l'Alcalde concedisca permís sabent que hi ha mercat mariner en la mateixa data i lloc.

El President J. Botella només ens reconeix que és il·lògic però no dona més explicacions a la pregunta efectuada.

### **2.- Aprovació, si escau, denominació del Centre Cultural com a "Centre Cultural José Antonio Gómez Marco"**

Nostre portaveu pren la paraula i dona les gràcies a les persones que han presentat aquesta sol·licitud amb el respaldat de 1.266 signatures i a l'equip de govern per haver recollit aquesta iniciativa veïnal. Seguidament expressa unes paraules de reconeixement cap a José Antonio Gómez per la seua labor professional i humana. També comenta que per a ell és un orgull el participar amb el seu vot i el de L'alternativa en aquest reconeixement perquè és ja sabut la relació d'amistat que el nostre portaveu tènia amb Toni, com ell el crida i el cridarà sempre. El nostre grup ha anat més enllà i sol·licita que se'l nomene Fill Predilecte del Perelló i que el carrer Andreu de Sales passe a dir-se carrer José Antonio Gómez Marco, tal com es va aprovar en el ple de 27 de juliol de 2018 a proposta del PSOE.

La Presidència ens contesta que ho tindrà en compte. Sense cap intervenció més per part de cap grup, s'aprova per unanimitat la denominació del centre de cultura.

### **3.- Dació compta per la Presidència de les obres del centre cultural i de finalització contracte laboral ADL (Agència de Desenvolupament Local)**

Aquestes dues qüestions han sigut debatudes amb intensitat i el nostre portaveu ha hagut de sol·licitar en dues ocasions al President J. Botella que guardara ordre perquè algunes persones assistents al plenari no van esperar al torn de paraula estipulat en el punt de "Precs i Preguntes" i van interrompre en diverses ocasions el plenari. Des de L'alternativa exigirem de la Presidència que els plens transcorreguen dins de les normes establides.

En l'acomiadament de l'ADL el President comenta que hi ha dos informes jurídics que detallen que la situació laboral o contractual de l'ADL és il·legal, i que segons ell, la funcionària ha actuat de mala fe sol·licitant la seua pròpia subvenció per a així poder entrar en l'administració per la porta de darrere. Entenem que aquests informes no són vinculants pel que el nostre portaveu pregunta que si abans d'acomiar-la s'ha parlat amb ella, contestant que no, que aquesta és una situació d'il·legalitat i per tant procedeix l'acomiadament.

# L'alternativa



També se li pregunta que qui farà el treball de l'ADL, perquè aquest és un treball específic que no poden realitzar-lo els funcionaris de la ELM. La resposta és que ningú, que fins a Abril, data en la qual es pot sol·licitar un nou ADL, estarem sense ell.

J. Codoñer manifesta que això causarà un perjudici als veïns i veïnes que es quedaran sense aquesta atenció fins a abril i que es podien haver pres altres mesures perquè això no succeïra com “el contracte de personal per programes” com s'està fent en altres ajuntaments.

Finalment J. Codoñer pregunta, si per registre s'ha sol·licitat un nou ADL i una nova subvenció.

El President no acaba de respondre amb claredat i el nostre portaveu li diu que sí i que aquesta sol·licitud ha sigut rebutjada per estar fora de termini i perquè la beca per a aquest lloc és nominal i ja està concedida. **En resum: ens quedem sense ADL fins al mes d'Abril, perdem part de la subvenció i igual ens trobem amb una demanda judicial.**

En el tema de les obres del Centre de Cultura el President explica la situació de les obres i els costos inicials i finals, que en data de hui rondaran per 1.300.000 euros. J. Botella detalla partides que fins hui no estaven contemplades i per tant tampoc pressupostades eludint tota responsabilitat i sent bastant crític amb la mala gestió anterior tant en el disseny del projecte, execució i seguiment dels tècnics.

També comenta que està previst que el cinema s'inaugure al desembre per a les festes.

El nostre portaveu pren la paraula i es mostra crític amb el que s'ha dit pel President donant-li a entendre que ell és igual de responsable que la resta dels membres de l'anterior corporació perquè ell formava part de l'equip de govern, per la qual cosa és corresponsable i a més sabedor del que estava ocorrent, prova d'això, va ser la nota de premsa emesa pel Sr. President al gener de 2019 sent vocal

Se li retrau que si, segons el seu criteri, la gestió era deficient, no prenguera cartes en l'assumpte i no haguera treballat per a revertir la situació aportant la seua experiència com a gestor públic que li atorguen o avalen els 8 anys com a vocal de la ELM.

La callada per resposta i emparar-se en el desconeixement del desenvolupament i execució del projecte no li eximeix de la seua responsabilitat, ja que la seua disconformitat amb la manera de gestionar no li va portar ni a treballar per a solucionar el problema ni a dimitir del seu càrrec, com en el seu moment se li va proposar.

El vocal José Ferrer de CS comenta que fins que no va ser l'equip de govern a visitar les obres del Centre de Cultura no havia anat ningú i així li ho van fer saber els treballadors quan van visitar les obres. El Sr. Codoñer manifesta que el seu grup ja fa quasi dos mesos que ha parlat

amb l'arquitecte de la ELM sol·licitant visitar les obres però el President J. Botella li ha ordenat al tècnic que de “visites cap” i per aqueix motiu no hem pogut visitar-les.

Per a acabar el portaveu de L'alternativa li diu a l'Alcalde que el tècnic del ELM s'ha ofert a ensenyar-nos les obres fora del seu horari de treball. Esperem que d'aquesta manera l'Alcalde no tinga cap problema i puguem visitar-les.

# L'alternativa



## 4.- Precs i preguntes

**El grup L'alternativa va ser l'únic que realitza preguntes.**

**Prec:** La neteja d'embornals amb caràcter d'urgència pel temps i perquè així ho reflecteix el contracte amb l'empresa. Aquest contracte diu que s'ha de realitzar en la primera setmana de Setembre i la 4a de Març. **Resposta:** El vocal de serveis ens diu que ja han començat i que ha començat per la zona de Socarrat.

**Prec:** la millora dels desguassos de neteja de maquinària en Roger de Llauria. **Resposta:** ja ho tenim en compte.

**Pregunta:** Per què no tenen accés tots els agricultors de la cooperativa a la informació de l'estació meteorològica que està instal·lada en la cooperativa com abans sí que succeïa?

**Resposta:** Nosaltres li vam dir al President de la cooperativa que a qui volia que li donàrem accés i hem donat accés al tècnic i a les persones que ens ha dit. Per tant això és cosa del President de la cooperativa.

**Pregunta:** Per què la pàgina web i el portal de transparència encara no està funcionant correctament? **Resposta:** Estem treballant en això.

**Pregunta:** Per què l'autobús de Bankia ja no arriba al Perelló? **Resposta del President:** perquè no volen pagar la taxa d'ocupació de la via pública. El nostre portaveu comenta que aquest és un servei que utilitzen moltes persones majors que no tenen mitjans per a desplaçar-se a Sueca i manifesta que si es podia arribar a un acord amb Bankia perquè aquest servei no desapareguera. **Resposta pel vocal de serveis:** que paguen o que òbriguen una sucursal ací com tenen els altres bancs.

**Pregunta:** La majoria de les associacions no han signat encara el conveni de subvenció que ja està pressupostat i que acaba el termini de justificació el 30 de desembre de 2019? Què és el que succeeix? **Resposta per la vocal de planificació participativa:** Aquest tema el portava l'ADL i ara estem esperant a una funcionària que està de vacances perquè el tramite i es puguen cobrar les subvencions.

**Pregunta:** Segons ens consta el 16 de setembre s'han de reprendre els treballs del canvi de bombetes a Led. **Resposta:** Paralitzarem aquests treballs perquè l'obertura del cinema per a desembre és més important per a nosaltres, per això centrarem tot el nostre treball en això, això de les leds ja ho farem. **Nota** els 100.000 euros destinats per al canvi de bombetes led també s'han anat a les obres del centre de cultura.

**Pregunta d'una veïna:** Es construirà la pista de skate al parc del \*Pouet? **Resposta pel President:** No, perquè és més important centrar-nos en les obres del cinema que corre més pressa i aquest projecte que està subvencionat amb 100.000 no sabem si arribarem a complir amb els terminis. A més existeix una recollida de signatures perquè no es duga a terme.

**Nota:** En el tema de la pista de skate recordar que es perd la subvenció de 100.000 euros i a més informar que les signatures no es van recollir perquè no es portara a terme el projecte, sinó perquè no es llevaren les palmeres que estan en l'espai on es realitza l'obra. Segons ens informen, el projecte no tocava les palmeres si no que aquestes es mantenien i quedaven integrades en el centre i al voltant de la pista.